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Møte 28. mars 2014 vedr. Nattland skole og tilrettelegging for hørselshemmede elever 

Tilstede på møtet: 

Fra Byrådsavdeling barnehage og skole: 

Ole Henry Halleraker - Rektor ved Nattland skole  

Odd Harald Hundvin - Fagdirektør  

Kjersti Werner - Rådgiver  

Fra HLF: 
Marit Skatvedt - HLF Interessepolitisk rådgiver/Advisor  
Berit Tollefsen - Rektor ved Briskeby videregående skole  
Hilde Fagerheim - Fylkeskontakt Foreldre/Barn HLF Hordaland  
Mona Johnsen - HLF Bergen  

 

Byrådsavdeling barnehage og skole inviterte representanter fra Hørselshemmedes landsforbund til et 

møte for dialog rundt aktuelle problemstillinger knyttet til tilrettelegging for hørselshemmede elever 

med talespråk. Bakgrunnen for møtet var en henvendelse fra HLF sentralt til Bergen kommune i 

forbindelse med nye Nattland skole, og prosessen med planlegging av tilrettelegging for 

hørselshemmede elever. 

Talespråkelevene er en svært sårbar gruppe, fordi god tilrettelegging er utfordrende å finne gode 

løsninger på, men samtidig fundamentalt viktig for å kunne fungere godt faglig og sosialt. I brevet 

hadde HLF pekt på noen punkter som må vektlegges: Mindre klasser, gode akustiske forhold, teknisk 

tilrettelegging og kompetanse på pedagogikk for hørselshemmede elever, samt overgangsfasene. HLF 

ber i brevet om tilbakemelding på hvilke tiltak som er planlagt i forhold til å ivareta også 

hørselshemmede barn med talespråk som skal starte på Nattland skole.  

Agendaen for møtet var å orientere om tiltak som er planlagt i forhold til hvert av punktene. Det ble 

gitt en orientering om skolens romløsninger, bruken av dette, samt hvordan de tenkte og planla ift. 

tekniske løsninger. Skolen skal etter planen tas i bruk fra begynnelsen av 2016. Siden teknisk 

tilrettelegging for hørselshemmede er i stadig utvikling, vil de vente med å avgjøre produktvalg så 
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lenge det er mulig. Målet er at teknisk tilrettelegging, med bl.a. lydutjevningsutstyr, teleslynge, 

hensyn til akustikk og materialvalg, skal være etablert i hele skolens innearealer. De har også fokus 

på at metodisk tilrettelegging, som bl.a. utvidet grad av skriftlighet, skal være en integrert del av hele 

skolens virksomhet. 

HLF ga uttrykk for sine betenkeligheter hva gjelder romstørrelse, samt størrelse på grupper/klasser 

der man har elev(er) med hørselshemming. Skolen er organisert med flere baser, med plass til rundt 

50 elever. I tilknytning til dette er det en del mindre grupperom som tas i bruk etter behov. Skolens 

målsetting er at tilrettelegging skal gjøres i samsvar med den enkelte elevs individuelle behov.  

HLF setter stor pris på initiativet fra Byrådsavdeling barnehage og skole. Vi setter pris på å få 

muligheten til å komme med innspill og bidra med den kompetansen som interesseorganisasjonen 

har. 

HLF ønsker å være orientert videre i byggeprosessen.  

HLF v/ Marit Skatvedt sendte en epost datert 31.03.14, der hun takket for møtet og oversendte en 

del informasjon om tilrettelegging for hørselshemmede i skolen. 

 

 


